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Opportunity

Opportunity ُةالفُرص

Seize the Opportunity

إغتنم الفُرصةَ

1نهع غلَقي تدرِي ملاي ؛ فإنّه هنتَهِزن الخَيرِ فَلْيم باب لَه حن فُتم :(هآل و لَيهع هال َّلص) ِ‏هال ـ رسول.

1– The Prophet (S) said, ‘If a door of benevolence is open for someone, they should utilize it, for they do
not know when it will close.’[Kanz al-’Ummal, no. 43134]

2صصِ غُصتَركُ الفُر :(هآل و لَيهع هال َّلص) هال ـ رسول.

2– The Prophet (S) said, ‘Leaving opportunities brings regret.’[Bihar al-Anwar, v. 77, p. 165, no. 2]

.ـ الإمام عل (علَيه الّسلام): الفُرصةُ تَمر مر السحابِ، فانتَهِزوا فُرص الخَير3ِ

3– Imam Ali (a.s.) said, ‘Opportunity passes away quickly the way clouds pass.’[Nahjul Balaghah,
Saying 21]

.ـ الإمام عل (علَيه الّسلام): الفُرصةُ سريعةُ الفَوتِ، وبطيىةُ العود4ِ

4– Imam Ali (a.s.) said, ‘Opportunity is quick to pass on, and slow to come back.’[Ghurar al-Hikam, no.
2019]
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5ةُ غُنمالفُرص :(لامالّس لَيهع) ـ الإمام عل .

5– Imam Ali (a.s.) said, ‘Opportunity is a treasure.’[Ghurar al-Hikam, no. 194]

. ـ الإمام عل (علَيه الّسلام): إضاعةُ الفُرصة غُصة6ٌ

6– Imam Ali (a.s.) said, ‘Losing an opportunity is distressful.’[Nahjul Balaghah, Saying 118]

. ـ الإمام عل (علَيه الّسلام): الامور مرهونَةٌ بأوقاتها7

7– Imam Ali (a.s.) said, ‘Matters are secured [depending] on their own time.’[Bihar al-Anwar, v. 77, p.
165, no. 2]

8ةانِ، والأناةُ بعدَ الفُرصالإم لَةُ قبلعاجن الخُرقِ المم :(لامالّس لَيهع) ـ الإمام عل .

8– Imam Ali (a.s.) said, ‘Hastening before the possibility [of a matter] is clumsiness, as is delaying after
an opportunity [arises].’[Nahjul Balaghah, Saying 363]

ـ الإمام الصادق (علَيه الّسلام): من انتَظَر بمعاجلَة الفُرصة مؤاجلةَ الاستقصاء سلَبته الأيام فُرصتَه ؛ لأنّ من شَأن9ِ
الفَوت نمالز بيلوس ،لبالس امالأي.

9– Imam al-Sadiq (a.s.) said, ‘Whoever tarries despite the fleeting opportunity, [lengthening] his
investigation into the matter, the [passing] days will snatch away the opportunity, because it is the nature
of days to snatch away [opportunities], just as it is the path of time to pass away.’[Bihar al-Anwar, v. 78,
p. 268, no. 181]
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